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Aanleiding: 

De horeca is één van de zwaarst getroffen sectoren in de coronacrisis. De horeca wordt 

steeds als eerste gedwongen om dicht te gaan en mag pas als laatste weer open. Het is 

binnenkort alweer 1 jaar geleden dat de Wijchense horeca voor het eerst dicht moest. Via 

diverse kanalen komen bij de Wijchense VVD vanuit de horeca noodkreten binnen, die 

roepen om aanvullende steun. 

 

De Wijchense VVD vindt het van groot belang dat de Wijchense horeca zodanig wordt on-

dersteund in deze lastige tijden, dat deze kan overleven. Want naast werkgelegenheid 

vervult de horeca een belangrijke rol in de leefbaarheid van onze kernen. Dankzij de aan-

trekkingskracht van de horeca wordt bijvoorbeeld ook het winkelgebied versterkt.  

 

De gemeente Wijchen heeft onlangs vanuit het rijk extra middelen toegezegd gekregen 

om de negatieve Covid-19 effecten te compenseren. 

 

De Wijchense VVD heeft van horecaondernemers in Wijchen vernomen dat de gemeente 

Wijchen hen met name met de volgende twee punten zou kunnen helpen: 

 

1. Precariobelasting (terrasbelasting).  

De incassering van deze belasting loopt vooralsnog regulier door, terwijl de komende 

tijd geen omzet op de terrassen kan worden gemaakt. Ook is de hoogte van de belas-

ting vooralsnog ongewijzigd, terwijl de terrassen tijdens de lockdown(s) vanzelfspre-

kend niet worden gebruikt. 

2. De op- en afbouw ten behoeve van de weekmarkt.  

Zodra terrasbezoek weer mogelijk is, zal de horeca de terrassen volop moeten kunnen 

benutten om weer te kunnen aansterken. Een flinke beperking hierbij is dat de terras-

sen op woensdagavond moeten worden afgebroken voor de weekmarkt en dat deze 

pas op donderdagmiddag weer kunnen worden opgebouwd. Dit op- en afbouwen kost 

de horeca een hoop tijd en leidt tot omzetderving. Anderzijds is de Wijchense week-

markt ook een grote publiekstrekker en een welkome aanvulling in het centrum. 

 

De Wijchense VVD heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college bereid om de precariobelasting over 2020 en/of 2021 gedeeltelijk of vol-

ledig kwijt te schelden? 

2. Ziet het college ook andere mogelijkheden om de horecaondernemers (ook zonder 

terras) te compenseren?  

3. Kan het college met een toekomstvisie op de weekmarkt in Wijchen komen in relatie 

met de oplevering van ‘Tussen Kasteel en Wijchens Meer’?  

4. Kan het college in overleg met de uitbaters van de weekmarkt en de horecaonderne-

mers kijken hoe en wanneer de weekmarkt zo efficiënt mogelijk is op te bouwen, zo-

dat er zo min mogelijk terrastijd verloren gaat? 

 

Namens de fractie van de Wijchense VVD, 

Wessel Krale  


